
З А П И С Н И К 

са 33. редовне седницe Савета Филолошког факултета Универзитета у Београду 

одржане 30. јануара 2024. године у Сали за седнице, са почетком у 11.00 часова 

 

Одлуком председника Савета Филолошког факултета, проф. др Ирене Шпадијер, бр. 

2/1 од 23. 1. 2024. године, сазвана је 33. редовна седницa Савета Филолошког факултета за 

уторак, 30. јануар 2024. године, са почетком у 11 часова, у Сали за седнице. Члановима 

Савета јe достављена Одлука о сазиву седнице, са предлогом дневног реда и материјалима. 

 ПРИСУТНИ (20): проф. др Александар Милановић, проф. др Катарина Расулић, 

проф. др Душка Кликовац, проф. др Бошко Сувајџић, проф. др Јелена Гинић, проф. др Ивана 

Трбојевић Милошевић, проф. др Ирена Шпадијер, проф. др Адријана Марчетић, проф. др 

Невена Цековић, доц. др Мејсун Гарајбе Симоновић, Мирна Стевановић, Весна Видовић, 

Томислав Матић, Валентина Тасић, Ивона Јевтић, Радомир Андрић, Драгослав Бокан, проф. 

др Ивица Радовановић, проф. др Драган Николић и др Предраг Марковић. 

ОДСУТНИ (4): проф. др Јасмина Московљевић Поповић (уз извињење), проф. др 

Жана Бојовић (уз извињење), проф. др Драган Станић и Матија Васовић, студент.  

 

Седници су присуствовали и декан, др Ива Драшкић Вићановић, продекан за 

међународну сарадњу др Анете Ђуровић, продекан за науку др Ана Коларић, продекан за 

финансије др Наташа Јанићијевић, секретар Факултета Мирјана Димитријевић, 

руководилац финансијско-рачуноводствене службе Јадранка Крсмановић, проф. др 

Далибор Кличковић, председник Комисије за попис, и дипл. правник Марија Гајић. 

Др Ирена Шпадијер отворила je седницу, констатовала да постоји кворум за рад и 

пуноважно одлучивање и позвала чланове Савета да се изјасне о предложеном дневном 

реду. Предложени дневни ред је усвојен. По усвајању дневног реда, приступило се 

разматрању тачака дневног реда и гласању. 

 

1. 

УСВАЈАЊЕ ЗАПИСНИКА 

1) Усвајање записника са 32. редовне седнице Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду одржане 30. новембра 2023. године. 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

 Усваја се записник са 32. редовне седнице Савета Филолошког факултета 

Универзитета у Београду  одржане 30. новембра 2023. године. 

 

2. 

ОБАВЕШТЕЊА 

 Др Ирена Шпадијер обавестила је чланове Савета да су ступиле на снагу измене и 

допуне Статута Универзитета у Београду – Филолошког факултета на које је Сенат УБ дао 

сагласност 20. децембра 2023. године. 

  

3. 

КОНСТАТОВАЊЕ ПРЕСТАНКА МАНДАТА ЧЛАНОВА САВЕТА 

ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ИЗ РЕДА  СТУДЕНАТА И СТУДЕНТА 

ПРОДЕКАНА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 
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 Др Ирена Шпадијер обавестила је Савет да је студентима Ивани Газдић и Марини 

Вујин престао мандат у Савету Факултета због неиспуњавања услова, као и да је студенту 

Александру Стојановићу престао мандат студента продекана Филолошког факултета, због 

неиспуњавања услова. 

 Након констатовања престанка мандата наведених чланова Савета из реда студената 

и студента продекана, др Ирена Шпадијер обавестила је Савет и да су на основу налаза 

Етичке комисије Факултета изречене мере опомена бившем студенту Емилу Зороњићу, и 

студентима Александру Стојановићу и Ивани Газдић због кршења Кодекса професионалне 

етике Универзитета у Београду 

 

4. 

ИЗВЕШТАЈ О РАДУ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА 2023. ГОДИНУ 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

 Усваја се Извештај о раду Филолошког факултета Универзитета у Београду за 2023. 

годину. 

   

5. 

ИЗВЕШТАЈ О ИЗВРШЕНОМ ПОПИСУ ОСНОВНИХ СРЕДСТАВА НА 

ФИЛОЛОШКОМ ФАКУЛТЕТУ, НА ДАН 31. 12. 2023. 

Декан, др Ива Драшкић Вићановић, известила је Савет о извршеном попису и додала 

да је попис модернизован и да је Комисија за попис добро урадила посао. 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

 Усваја се Извештај о извршеном попису основних средстава на Филолошком 

факултету Универзитета у Београду на дан 31. 12. 2023. године. 

 

6. 

ПЛАН РАДА ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА 2024. ГОДИНУ 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

Усваја се План рада Филолошког факултета Универзитета у Београду за 2024. годину. 

 

7. 

ПРЕДЛОГ ПЛАНА ЈАВНИХ НАБАВКИ ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА ЗА 

2024. ГОДИНУ 

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

Усваја се План јавних набавки Филолошког факултета Универзитета у Београду за 

2024. годину. 

   

 По усвајању плана јавних набавки уследила је дискусија о питању набавке књига, и 

констатовано је да Систем јавних набавки књига не одговара духу и начину живота 

Факултета, да нема логике јавних набавки када нема више издавача, и да се попусти често 

не могу искористити јер јавне набавке трају релативно дуго. Речено је да би требало 
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покренути иницијативу на Универзитету да се набавка књига изузме из процеса јавних 

набавки, јер није логична, за разлику од, рецимо, набавки компјутера, столица, монитора и 

сл. где има више понуда. 

 Др Ива Драшкић Вићановић се сложила да би требало покренути иницијативу на УБ 

и изнела коментар да јавне набавке често спутавају здраве и нормалне активности на 

факултету али да се морају поштовати. 

У дискусији су учествовали др Душка Кликовац, др Ива Драшкић Вићановић, 

Томислав Матић, др Ирена Шпадијер, др Адријана Марчетић, др Предраг Марковић. 

  

8. 

Предлог одлуке о студијским програмима који ће бити реализовани на 

Филолошком факултету – укупан број студената који се планира за упис на сваки 

програм, број студената за које ће Сенат УБ донети мишљење да могу студирати о 

трошку буџета Републике Србије, висина школарине за држављане Републике 

Србије и стране држављане у школској 2024/2025. години 

 

Декан, др Ива Драшкић Вићановић је реферисала да Факултет није подигао износе 

школарина на основним академским студијама и да је намера деканског колегијума да се 

школарина на основним студијама не повећава, имајући у виду тешке прилике студената, 

велико сиромаштво и скупоћу живота у Београду и додала да то сматра приоритетом. 

Обавестила је да је школарина повећана на докторским студијама, као и на мастер програму 

Превођење, због ангажовања великог броја стручњака. 

  

Једногласно је донета 

О Д Л У К А 

Усваја се предлог одлуке о студијским програмима који ће бити реализовани на 

Филолошком факултету – укупан број студената који се планира за упис на сваки програм, 

број студената за које ће Сенат УБ донети мишљење да могу студирати о трошку буџета 

Републике Србије, висина школарине за држављане Републике Србије и стране држављане 

у школској 2024/2025. години. 

Утврђује се висина школарина на студијским програмима који ће се реализовати на 

Филолошком факултету у школској 2024/2025. години. 

 

9. 

ПРЕДЛОГ НАЧИНА РАСПОДЕЛЕ ОПРЕДЕЉЕНИХ СРЕДСТАВА ЗА 

ФИНАНСИРАЊЕ НАУЧНОИСТРАЖИВАЧКОГ РАДА НАСТАВНИКА, у 

складу са Уредбом о нормативима и стандардима расподеле средстава 

акредитованим научноистраживачким организацијама 

 

Др Ирена Шпадијер објаснила је члановима Савета да се гласа о Правилнику, који је 

приложен у материјалу (Правилник о исплати накнада за научноистраживачки рад 

истраживача у наставним и сарадничким звањима Универзитета у Београду – Филолошког 

факултета), на основу донете одлуке Наставно-научног већа. 

Др Ивица Радовановић се јавио за реч и истакао да је сагласан са Правилником и да 

претпоставља како постоји објективан разлог за наведено решење, али и упитао да ли се 
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могло размислити о могућности примене начела изврсности, јер је већина факултета 

прихватила то начело.  

Декан др Ива Драшкић Вићановић је у одговору на питање др Ивице Радовановића 

везано за начин расподеле средстава, подсетила да је пројектно финансирање угашено 2019 

године и додала да није већина факултета ишла за начелом изврсности. Објаснила је да је 

на Универзитету подељено као задатак већима групација да донесу одлуку, а да је Веће 

групације друштвено-хуманистичких наука УБ одлучило да предложи факултетима у својој 

групацији да се средства деле према звањима, што је и она подржала јер наведено решење 

сматра правичним. Додала је да тренутно не види бољи и правичнији начин расподеле и да 

су укључени и асистенти и сарадници, а да сматра да је јако тешко одредити изврсност. 

Истакла је да се не ради само о одлуци Филолошког факултета, већ о ставу Већа групација 

ДХН који је кренуо на наведени начин ка расподели. 

У вези са предлогом начина расподеле средстава уследила је дискусија у којој су 

учествовали др Ирена Шпадијер, др Ивана Трбојевић Милошевић, др Предраг Марковић, 

др Драган Николић. 

Након дискусије, једногласно је донета 

О Д Л У К А 

Доноси се Правилник о исплати накнада за научноистраживачки рад истраживача у 

наставним и сарадничким звањима Универзитета у Београду – Филолошког факултета. 

 
10. 

РАЗНО 

     Дискусије није било. 

 Др Ирена Шпадијер захвалила је свима на присуству и раду и затворила седницу. 

 

Седница је завршена у 11.36 часова. 

 

 

Записник водила     

 

Марија Гајић                                                                               ПРЕДСЕДНИК САВЕТА 

                               ФИЛОЛОШКОГ ФАКУЛТЕТА 

 

                 Проф. др Ирена Шпадијер 


